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Abstract (en)
Sports shoe, particularly for mountain hiking, of the type comprising an outer sole 2 on which is mounted an outer upper 3 which is open towards
the front in order to permit the passage of the foot 4 and which is capable of closing over on itself via a closure system, characterised in that it
comprises an inner clamping system 8 intended to ensure holding of the foot 4 inside the shoe 1, acting on the foot 4 independently of the outer
upper 3 intended to ensure protection of the foot 4. <IMAGE>

Abstract (fr)
Chaussure de sport notamment pour la randonnée de montagne du type comprenant une semelle externe 2 sur laquelle est montée une tige
externe 3 ouverte vers l'avant pour permettre le passage du pied 4 et pouvant se refermer sur celui-ci par un système de fermeture caractérisée
en ce qu'elle comprend un dispositif de serrage interne 8 destiné à assurer la tenue du pied 4 à l'intérieur de la chaussure 1, agissant sur le pied 4
indépendamment de la tige externe 3 destinée à assurer la protection du pied 4. <IMAGE>
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